
大 感 谢 祭
HUGE THANK YOU GIFTS

为感谢大家一直以来对婕斯的惠顾，
现特别举办“M1ND敏动力大感谢祭限时特惠活动”
活动期间，凡订购婕斯产品的顾客，都将获赠3袋M1ND敏动力，欢迎大家积极选购。

无论是喜爱M1ND敏动力的顾客，还是从未品尝过的顾客，抑或是未闻其名的顾客，
都欢迎您趁此机会品尝感受M1ND敏动力的美味与清爽口感。在这忙碌的时节，
用M1ND敏动力赶走疲惫，满血复活吧。

活动期间：2019年1月1日（星期二）～2019年3月31日（星期日）

●M1ND敏动力 3袋赠品：
　　在上述活动期间内，凡订购婕斯产品的顾客（包含智能配送SmartDelivery），都将获赠3袋M1ND
　　敏动力（邮寄/到婕斯东京品牌中心自提时一同打包）。
●婕斯东京品牌中心为您提供M1ND敏动力：
　　在上述活动期间内，婕斯东京品牌中心将向所有前来的顾客提供M1ND敏动力。
　　欢迎还没试过M1ND敏动力的顾客前来品尝！！
●在婕斯东京品牌中心进行会员注册的新会员将获赠M1ND敏动力：
　　在上述活动期间内，凡在婕斯东京品牌中心进行会员注册的新会员，除首次订购的产品内容外，
　　还将额外获赠M1ND敏动力。

※特典仅供新注册入会的成员本人到场领取，不可转交推荐人或上线成员代领。
※特典内容仅供打包带走。

・1年畅销套餐…M1ND 3盒
・豪华套餐/RESERVE & M1ND（沛泉菁华&敏动力）豪华套餐/大使套餐…M1ND 2盒
・各种基础套餐/超级套餐/自选工具套餐…M1ND 1盒

大感谢祭

To show our appreciation of our members for continue support,
we will be offering a limited-time-only special M1ND HUGE THANK YOU GIFTS. 

Everyone who orders products throughout this period will receive 
three packs of M1ND free of charge, so please take advantage 
of this opportunity to try the product out for yourself. 

For those preexisting fans of M1ND, as well as those who haven’t tried it, or don’t know of it, 
this is a great offer to enjoy the delicious and refreshing flavors. 
M1ND will help you recharge your energy during this busy time of year. 

Campaign period: Tuesday, Jan. 1 2019 to Sunday, Mar. 31 2019
HUGE THANK YOU GIFTS

● Receive 3 packs of M1ND for free: 
　　Members who order the product during the above period (including SmartDelivery) will receive three bags of M1ND 
　　for free (packed together with delivered packages/packages picked up at the Jeunesse Tokyo Brand Center)
● Jeunesse Tokyo Brand Center has M1ND on offer: 
　　During the above period, all visitors to the Brand Center will receive M1ND.
　　Don’t miss this if you are yet to try M1ND for yourself!!
● People who sign up at the Brand Center will receive a M1ND bonus: 
　　People who sign up at the Brand Center during the above period will receive M1ND depending on the initial order content.

・Best Seller Package for the Year … 3 boxes of M1ND
・Jumbo/RESERVE & M1ND Jumbo/Ambassador Package … 2 boxes of M1ND
・Various basic packages/Supreme Package/Create Package … 1 box of M1ND
* Bonuses are only offered to the actual individual signing up. Sponsors and upline members cannot receive the bonus on the individual’s behalf. 
* Bonus portion is to be taken home only. 


